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Salon Seuraparlamentti 

 
 
 
Aika: To 3.4.2025 klo 17.15 (kahvit klo 17 alkaen) 

Paikka: Liikuntatoimisto, Ylhäistentie 2 

Paikalla: Salon Vilpas Yleisurheilu Marika Taponen, Salon Palloilijat Ilkka Virtanen, Salon Vilpas 

Hasse Robertsson, Angelniemen Ankkuri Ari Paganus (Teams), Perniön Urheilijat Lassi 

Rokka  

Poissa Jääkiekkoseura Salon Kiekkohait Toni Elo, Salon Viesti Jenni Sorola, Särkisalon 

Urheilijat Tiina Salminen. 

Vierailija Tapahtumakoordinaattori Karoliina Blom 

 
 

 
1. Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.16 
 
 

2. Tapahtumakoordinaattorin tapaaminen 
 

Keskusteltiin tapahtumista ja liikuntapaikkojen vuokraamisesta tapahtumiin.  
Tällä hetkellä on tilanne, ettei kaupungilla ole tapahtuma-areenaa, missä voitaisiin mm. 
konsertteja tai muita isompia tapahtumia järjestää. Isommille tapahtumille on vain Salohalli 
käytännössä paikkana. Isommista tapahtumista puhutaan siis noin 500 henkilöstä ylöspäin. 
Salohalli on muutenkin kovassa käytössä ja tapahtumien aikaan joudutaan perumaan 
Salohallissa normaalisti olevia vuoroja.  
 
Kaikkein isoimmat tapahtumat, kuten tänä vuonna olevat Herättäjäjuhlat, tuovat rahaa koko 
Salon alueelle. Tapahtumaan tulevat käyttävät alueen palveluita täällä ollessaan.  
 
Seuroilta tulleita huolia oli, että millaiseen kuntoon isot tapahtumat jättävät vaikkapa kentät tai 
muut alueet. Tapahtumakoordinaattori kertoi, että tapahtuman tekijöillä on vakuutukset ja nämä 
asiat sovitaan sopimuksissa. Seurojen huolena oli myös kustannukset, mikäli joutuvat 
siirtymään muualle harjoittelemaan. 

 
Asuntomessuja varten on suunnitteilla Farmoksen tontille tapahtuma-aluetta, sitä voi 
toteutuessaan mahdollisesti käyttää jatkossa ulkoilmatapahtumissa. Melkein kaikki isommat 
tapahtumat mitä täällä on, ovat ulkopuolisen järjestäjän tekemiä. Kaupunki ei siis varsinaisesti 
itse järjestä, mutta järjestäjät usein käyttävät kuitenkin paikallisia seuroja talkoolaisina.  
 
Palaverissa keskusteltiin paljon myös viestinnän ja avoimen keskustelun tärkeydestä. Kun 
tapahtumia on tulossa liikunnan tiloihin, niin näistä kerrottaisiin ajoissa sekä keskusteltaisiin 
käyttäjien kanssa yhdessä vuorojen vaikutuksista. Esimerkiksi vuosikellon ja selkeiden 
pelisääntöjen laatiminen olisi toivottavaa.  
 



     

Ehdotuksena tuli myös ns. sidosryhmäkartan laatiminen, johon tulisi kaikkien niiden 
yhteystiedot, joita perutuksen koskevat. Näin tieto ei jäisi vain muutamien taakse, vaan olisi 
kaikkien saatavilla. 

 

3. Seuraparlamentin toimintasuunnitelma 

• Superlauantai 23.8.2025. Lajien ilmoittautuminen 30.4. asti 

• Jalkapallohalli. Ollaan mukana tarvittaessa antamassa lausuntoja asiasta. 

• Liikuntapaikkojen suunnitelma. Saada aikaan hyvä keskusteluyhteys kaupungin ja 
liikuntapaikkoja käyttävien tahojen kanssa, jotta seurat voivat tuoda oman näkemyksensä 
esille 

• Liikuntapaikkojen kunnossapito. Keskustelua ja kommentointia liikuntapaikoista. Ehdotuksia 
mitä voi korjata, vai onko uuden hankkiminen ainoa ratkaisu. 

• Tiedonjaon haasteet. Miten saadaan tieto kulkemaan myös seurojen / seurojen ja kaupungin 
välillä, jotta tiedetään paremmin missä on mitäkin tapahtumaa. 

• Seuraparlamentin näkyvyys 

• Vuoden seuratyöntekijä. Voi ilmoittaa 14.9.2025 asti. 

 
4. Wilma Murto -kannustuspalkinto 

Kaupunginhallitus on kokouksessaan 18.12.2023 § 395 päättänyt Wilma Murto - 

kannustuspalkinnon perustamisesta. Päätöksessä todetaan, että salolaisten urheiluseurojen 

yhteistyöelin Seuraparlamentti kuulee salolaisten urheiluseurojen ja muiden salolaisiin 

urheilijoihin liittyvien toimijoiden ehdotuksia kannustuspalkinnolla palkittavista ja tekee 

palkitsemisesitykset vuosittain kaupungin yhteisöpalveluille joulukuun loppuun mennessä. 

Wilma Murto -kannustuspalkinto nuorelle yksilöurheilijalle ja nuorelle joukkueurheilijalle 1000 €. 

Nuorelle salolaiselle yksilöurheilijalle ja joukkueurheilijalle myönnettävä kannustuspalkinto jo 

saavutetusta menestyksestä sekä kannustimena urheilu-uran jatkamiseen. Valittujen 

henkilöiden tulee sinä vuonna, jota palkitseminen koskee, olla korkeintaan 19-vuotiaita. 

Perustelluista syystä palkinto on mahdollista jakaa myös useammalle taholle. 

Kannustuspalkinnot jaetaan kaupungin vuotuisessa palkitsemisjuhlassa. 

Yksilösuorituksessa urheilijan on oltava tapahtumahetkellä kirjoilla Salossa tai edustettava 

salolaista seuraa. Joukkuesuorituksessa joukkueen on edustettava salolaista seuraa. 

 

5. Voiton Malja 
Seuraparlamentti tulee vuosittain jakamaan Voiton Malja -palkinnon. Kiertopalkinnon saaja voi 

olla seura, yhteisö, henkilö, tapahtuma, työryhmä tai joukkue. Voiton Maljan saaja on tuonut 

merkittävästi esille Saloa tai liikuttanut merkittävästi. 

Palkinnon saajan valintaan vaikuttaa liikuntaseurojen antamat äänet.  

 

6. Muut esille tulevat asiat 
 

• tapahtumat 
 

• 8.4. Hippo perheseikkailu  



     

 
• 27.4. SM-maantiejuoksu 
• 19.4. Ankkurirastit  
• 3.6. Säästöpankkikisat  
• 5.8. Hippokisat  

 
 
7. Seuraava kokous 

 
Seuraava kokous on to 8.5. klo 17.15 (kahvit klo 17). Kokoukseen kysytään vierailijaksi 
Elinvoimajohtaja Mika Mannervesi. Aiheena liikunta ja urheilu on osa kaupungin elinvoimaa. 
 

8. Kokouksen päättäminen 
 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.53. 
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